
  

Stouby GIF 
Referat fra Generalforsamling 2021 

Sted:  Stouby Multihus 
Dato:  Tirsdag den 23. november 2021 kl. 19.30 

Formand Jan Rosenmaj Pedersen startede med at byde velkommen. 
Der var ca. 15 fremmødte inkl. udvalg og bestyrelsen. 

Pkt. 1: Valg af dirigent 

Erling Juul blev foreslået og valgt. 

Dirigenten fastslog at generalforsamlingen er lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 

Dagsorden blev godkendt.  

Pkt. 2: Bestyrelsens beretning 

Formandens beretning er vedlagt som bilag nr. 1  

 Udvalgenes beretning 

Badminton: (Erling)  

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 2 

Gymnastik: (Lisbeth)  

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 3 

Fodbold: (Torsten) 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 4 

Motion: (Klaus H.) 

Udvalgsformandens beretning er vedlagt som bilag nr. 5 

Tennis:  

Afdelingen ligger i dvale og der foreligger ikke nogen beretning. 



  

Bordtennis: (Poul Erik) 

Poul Erik var forhindret i at deltage. Bordtennis er i gang, men med begrænset antal deltagere. Der 
er plads til flere. 

Pkt. 3: Regnskab 

Regnskabet er vedlagt som bilag nr. 6  
Kommentarer til regnskabet. Kommunebudgettet er større end normalt, da tilskuddet dækker over 
mere end 12 måneder. Foreningen har ikke haft indtægt fra sommerfesten de seneste to år. 
Indtægten plejer at ligge på ca. 35000 kr. 

Regnskabet blev gennemgået og enstemmigt godkendt. 

Pkt. 4: Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

Pkt. 5: Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er: 
Hans Jørn Sørensen modtager genvalg 
Michael Drost-Hansen modtager genvalg 
Jimmi Brøndum modtager genvalg 

Alle valgt 

Pkt. 6: Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Suppleanter:  
Kristina Juul modtager genvalg. 
Jimmy Laursen modtager genvalg 

Begge valgt 

Pkt. 7: Valg af revisor og revisorsuppleant 

Revisor:  
På valg Johs. Yding og Hanne Rosenmaj som suppleant.  
Begge modtager genvalg.  
Begge er genvalgt. 

Pkt. 8: Eventuelt 



  

Formanden takkede Torsten for arbejdet med fodbolden i Stouby Gif, som for fremtiden vil blive en 
del af Bjerre Herred Fodbold. 

Ærgerligt, at der er udfordringer med at skaffe trænere til de enkelte hold i badminton og 
gymnastik. 

Vi skal blive bedre til at anskueliggøre foreningens aktiviteter. Evt. en holdoversigt på hjemmesiden 
som den der blev vist i Stouby Bladet. 

Formanden afsluttede og takkede for pænt fremmøde. 

Stouby d. 23. november 2021 
Kim Uldahl., ref.


